

加東三天精華遊

Canada East Coast 3 Days Tour

Tour Code: SCEC03 / DCEC03

第一天 多倫多 - 千島湖 - 蒙特利爾 Toronto - Thousand Islands - Montreal

約550公里
6小時

SCEC03 Hotel: Comfort/Quality Hotel or similar
DCEC03 Hotel: Sheraton/Hilton or similar

清晨從多倫多啟程前往遊覽加拿大三大自然奇景之千島國家公園 (*季節性約4月至10月) 乘坐遊船暢遊美加邊境之聖勞倫斯河上的心形島, 最短國際橋, 以及著名渡假別墅區。午餐後前往加拿大第二大城市蒙特利爾, 參觀於1976年奧運會舉辦場地奧林匹克公園, 其後改蒙特利爾斜塔。蒙題利爾斜塔高約165米, 傾斜度高達45度 (比薩斜塔傾斜度也只有5度), 是世界上第一高的斜塔, 也是世界上傾斜度最高的斜塔。蒙特利植物園被公認為世界上最大的植物園之一。收集了22000種植物和品種, 10個展覽溫室, 樹亭以及20多個主題花園, 佔地75公頃, 是享受新鮮空氣和自然美景的理想場所。接著前往古意瑰麗的蒙特利爾古城區, 聖母院 (外觀), 唐人街等。晚餐後返回酒店休息。

*自然生態館重新開放後, 將取代行程中的蒙特利爾植物園的景點



第二天 蒙特利爾 - 魁北克城 - 蒙特利爾 Montreal - Quebec - Montreal

約550公里
6小時

SCEC03 Hotel: Comfort/Quality Hotel or similar
DCEC03 Hotel: Sheraton/Hilton or similar

登上皇家山, 俯瞰蒙特利爾市區, 入內參觀北美洲最大的天主聖約瑟大教堂。前往加拿大最古老的魁北克城, 在這充滿濃郁歐陸色彩的魁北克古城, 歷史遺跡處處可見: 北美唯一保存最完整的古城牆, 雍容華貴的古堡大酒店, 清秀脫俗的老教堂, 氣勢宏偉的魁北克省議會大廈, 備受遊客歡迎的仿古馬車及街邊藝術家等都令您忍不住拍照留念, 留下倩影。午膳於法式餐廳內自費享用特色餐, 更能讓您充份享受歐陸浪漫情懷。傍晚返回蒙特利爾市, 晚餐後回酒店休息。



第三天 蒙特利爾 - 渥太華 - 京士頓 - 多倫多 Toronto - Thousand Islands - Montreal

約550公里
6小時

早餐後, 離開酒店前往加拿大首都渥太華, 車覽名人使節豪華住宅區, 總督府, 總理府。暢遊雕刻藝術登峰造極的國會山莊 (外觀)。參觀加拿大國家戰爭博物館, 這是加拿大最大的一個收藏有關戰爭物品和資料的博物館, 是世界上三個最重要的戰爭藝術收藏場館之一, 展示當今最前衛的武器聲光設備, 及從印第安人早期防禦戰的武器到第一、二世界大戰的武器、軍服, 和海陸空三軍戰備實物展出。繼而參觀加拿大最大和遊客最多的國家歷史博物館, 陳列有從印第安人到外來移民的多元文化如何鑄造出今日加拿大文明的內容, 完整的介紹了加拿大歷史, 地理, 文化等。午餐後, 回程途經加拿大古都京士頓, 車覽舊國會大樓即現今市政廳, 車覽加拿大著名的皇后大學以及皇家軍事學院, 約黃昏時份返抵多倫多。

*加拿大鬱金香節日期間2020年5月8日至18日, 將取消瀏覽軍事博物館, 改為前往Dow's Lake陶氏湖邊的康辛辛公園的欣賞著名的鬱金香展。



團費

CA\$108起

SCEC03 每位團費含稅含早餐				CAD\$
單人房	雙人房	雙人房拼房	三人房	四人房
\$308	\$168	\$258	\$138	\$108
6月12~14日, 7月30日~8月2日出發, 附加費每房底價\$150				

DCEC03 每位團費含稅無早餐				CAD\$
單人房	雙人房	三人房	四人房	
\$498	\$298	\$218	\$168	

出發日期	
4月 10,15,18,22,25,29	5月 每週一/三/五/六
SCEC03 6~8月 天天出發	
9月 每週一/三/五/六, 額外9月29	
10月 每週一/三/五/六, 額外10月1/4/6/8/11	

DCEC03 5月至10月: 每週三/六

上車地點時間	Pick Up Location
Mississauga	1520 Aimco Blvd Outside Tim Hortons 6:00 A.M.
Downtown	477 Dundas St. W. Outside Tim Hortons 6:45 A.M.
Richmond Hill	9005 Leslie St. Outside Tim Hortons 7:15 A.M.
Scarborough	8 William Kitchen Rd. A. Outside of Foody 7:45 A.M. World Supermarket

費用包括	
1.	旅遊巴士團體接送觀光
2.	酒店住宿, 三人房和四人房均為兩張床無加床
3.	華人領隊隨團服務, 並帶領作遊覽觀光
4.	行程表所列出的觀光安排
5.	稅項HST13%+其它10%

費用不包括	
1.	行程中全部的膳食
2.	司機及導遊服務費, 每人每天\$15元
3.	旅遊觀光活動時全部的人場費
4.	各種醫療保險, 個人平安保險及行李保險
5.	因交通阻延, 罷工, 惡劣天氣, 航班取消或更改時間或其他超出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用
6.	如遇旅遊旺季, 須另繳附加費



Canada East Coast 3 Days Tour

Tour Code: SCEC03 / DCEC03

Day 1 Toronto - Thousand Islands – Montreal

SCEC03 Hotel: Comfort/Quality Hotel or similar
DCEC03 Hotel: Sheraton/Hilton or similar

Departing Toronto in early morning for Thousand Island (*Seasonal Apr to Oct). Upon arrival, enjoy a relaxing boat ride cruising along the St. Lawrence River. You will have a chance to view the world famous Boldt Castle, Zavicon Island and Millionaire's row. Continue your journey to Montreal. You will first have a chance to visit the Montreal Tower where the 1976 Summer Olympic Games were hosted. You will then visit Botanical Garden, is recognized as one of the world's greatest botanical gardens. With its collection of 22,000 plant species and cultivars, 10 exhibition greenhouses, Frédéric Back Tree Pavilion, and more than 20 thematic gardens spread out over 75 hectares, it's also a perfect place to enjoy fresh air and natural beauty. You will then make your way to Old Montreal to see Montreal's Chinatown and the famous Notre Dame Basilica (photo stop).

***Montreal Biodome will be reopen. We will visiting Montreal Biodome instead of Botanical Garden.**



Day 2 Montreal - Quebec - Montreal

SCEC03 Hotel: Comfort/Quality Hotel or similar
DCEC03 Hotel: Sheraton/Hilton or similar

Start your morning sightseeing with Mount Royal where the city is named after. You will then visit the famous St. Joseph's Oratory, regarded as the largest church in Canada. Today's journey then brings you to Old Quebec City where many historic European style buildings are well kept. Check out the Fortifications of Quebec, Chateau Frontenac, and Quebec's Parliament Hill. Perhaps also sip a cup of coffee at the sidewalk café to explore local life style. Return to Montreal in the evening.



Day 3 Montreal - Ottawa - Kingston - Toronto

Departing early morning for Canada's Capital city, Ottawa. Sightseeing in Ottawa includes the Parliament Hill and Peace Tower, Centennial Flame, Rideau Canal, Canadian War Museum and Civilization Museum. After lunch time, you will start your way back to Toronto via Kingston. Kingston was once the capital city of Canada. You will have a chance to visit Kingston Fortress and the Old Parliament House (now Kingston's City Hall). Arrive Toronto in the late evening.

***During Canadian Tulip Festival (May 8 to May 18, 2020), will visiting Dow's Lake instead of War Museum.**



Tour Fee
CA\$108^{UP}

SCEC03 per person included taxes & breakfast CAD\$

Single	Double	Triple	Quad
\$308	\$168	\$138	\$108

Holiday surcharge NET \$150 per room, applied to following departure dates: Jun.12th to Jun.14th, Jul.30th to Aug. 2nd

DCEC03 per person included taxes. CAD\$

Single	Double	Triple	Quad
\$498	\$298	\$218	\$168

Departure date

SCEC03	Apr: 10,15,18,22,25,29
	May: Every Mon. Wed. Fri. Sat.
	Jun~Aug: Daily Departure
	Sep: Every Mon. Wed. Fri. Sat. Additional 9/29
	Oct: Every Mon. Wed. Fri. Sat. Additional 10/1,4,6,8,11
DCEC03	May~Oct: Every Wed. Sat.

Pick Up Location

Mississauga	1520 Aimco Blvd	Outside Tim Hortons	6:00 A.M.
Downtown	477 Dundas St. W.	Outside Tim Hortons	6:45 A.M.
Richmond Hill	9005 Leslie St.	Outside Tim Hortons	7:15 A.M.
Scarborough	8 William Kitchen Rd A.	Outside of Foody World Supermarket	7:45 A.M.

Included

1. Ground Transportation service as specified in itinerary.
2. Hotel accommodation, two beds in each room only.
3. Tour Guide service.
4. Sightseeing arrangements listed in itinerary. 5. HST13%+10%

NOT Included

1. All the meals
2. Gratuities for Driver and Tour Guide.(\$15.00 per day per person)
3. Admissions for Optional Tour
4. Personal Travel and medical insurance
5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyond the control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather (storm, flood etc.) and cancellation or change of flight schedules and so on.

